

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CXVI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

imperatorem, & cum difficultate locorum & cum vi hostium luctatus, magna cum clade obstitentium, excisis agris, exustis ædificiis, euerfis vicis, latus victoria, prædaque onustus, peruenit ad Cæsarem; & ob ea, quæ si propriis 3
 gessisset auspiciis, triumphare debuerat, ornamentis triumphalibus, consentiente cum iudicio principum voluntate senatus, donatus est. Illa ætas maximi belli consummavit effectus. 4
 quippe Breuci & Vestriates Dalmatæ, situ locorum ac montium, ingeniorum ferocia, mira etiam pugnandi scientia, sed præcipue angustis saltuum pæne inexpugnabiles, non iam ductu, sed manibus atque armis ipsius Cæsaris tum demum pacari sunt, cum pæne funditus euerfi forent. Nihil in hoc tanto bello, nihil 5
 in Germania aut videre maius aut mirari magis potui, quam quod imperatori numquam adeo vlla opportuna visa est victoriæ occasio, quam damno amissi pensaret militis; semperque visum est gloriosum, quod esset tutissimum; & ante conscientia, quam fama, consultum; nec unquam consilia ducis iudicio exercitus, sed exercitus prouidentia ducis rectus est.

CAP. CXVI. Magna in bello Dalma- I
 tico experimenta virtutis in incultos ac difficiles locos præmissus Germanicus dedit, celebri etiam opera diligentique Vibius Postumus, vir consularis, præpositus Dalmatiæ, orna-